
 

 

 

Rondvraag voor de Commissie Ruimte van 10 september 2019 

 

Onze fractie wordt benaderd door de Cliëntenraad en bewoners van het 

Westerhonk die ons erop wijzen dat blijkbaar vanuit de gemeente de 

toezegging gedaan is, dan wel in ieder geval de verwachting is gewekt, dat 

voor geheel Westerhonk een erfgebiedsaanwijzing zou plaatsvinden met 

gelijktijdig plaatsen van borden dat niet harder dan 15 km gereden mag 

worden. Op dit moment ontstaan er gevaarlijke situaties omdat te hard 

gereden wordt op het terrein. 

 

Dit leidt tot de volgende vragen: 

- Herkent de wethouder zich in het vorenstaande en is hij bereid om 

in deze verkeersmaatregelen te nemen zodat een ieder weet dat 

niet harder dan 15 km gereden mag worden op het terrein van het 

Westerhonk? 

- Zo ja, op welke termijn worden deze voorzieningen aangebracht en 

uitgevoerd? 

 

Peter Duijsens 

Westland Verstandig 


	Rondvraag voor de Commissie Ruimte van 10 september 2019

